



「田家炳中學優異畢業生獎學金」及頒發畢業證書要求

敬啟者：

今年是中六同學最後一年高中，學校及老師定必不辭勞苦，盡心盡力協助同學準備香港中學文憑考試。田家炳基金設立「田家炳中學優異畢業生獎學金」，旨在嘉許和表揚在香港中學文憑考試獲優異成績；或在體藝、領導或服務範疇有卓越表現的本校畢業同學。獎學金名額共十名，獎勵能升讀本港公營大學或內地重點大學成績優異的同學，得獎者將獲頒發獎狀及一次性獎學金港幣\$5000。獎學金分兩種，分別為『香港中學文憑考試成績優異獎學金』，頒授予在文憑考試成績表現優異的畢業同學；及『多元卓越獎學金』，頒授予在文憑考試成績表現良好，並且在體藝、領導或服務範疇表現卓越的畢業同學（名額最多4名）。應屆畢業同學可於每年香港中學文憑考試成績公佈後至八月初進行申請，學校將於文憑考試成績公佈後通知同學申請詳情。

同學宜儘早確立目標，在原有基礎上努力不懈，在不同範疇上追求卓越。與此同時，同學亦應清楚明白，必須符合下列各項條件，才能於完成中六課程後獲學校頒發畢業證書。

1. 完成學校中六課程，並參與應考香港中學文憑考試；
2. 中六級學業成績全年平均分及格（45分）或以上 或 於香港中學文憑考試考取五科 2 級（包括中國語文及英國語文）或以上成績；
3. 操行、勤學表現尚可（C-）或較佳；
4. 請假或缺課日數不多於全年上課日數 20%（上課日包括一般上課日、測考日及一切學校活動日）；

如同學未能符合以上全部條件，只獲發年度成績表及評語證書（testimonial）。

來年是充滿挑戰的一年，學校認為每位中六同學皆有能力及決心，能於香港中學文憑考試考取理想成績，亦深信家長的鼓勵和支持，是同學成功的關鍵。

家長如對上述政策有任何垂詢，請與班主任聯絡。

此致
中六級家長

仁愛堂田家炳中學校長
吳潔容 謹啟

二零一八年九月七日

✂

回條（請於10/9交回班主任）

敬覆者：本人知悉田家炳基金會「田家炳中學優異畢業生獎學金」的設立宗旨及貴校對中六同學設定的各項畢業條件要求，並會督促及鼓勵敝子弟努力學習，全力以赴，期望於香港中學文憑考試考獲理想成績。

此覆
仁愛堂田家炳中學校長

班別：_____ 座號：_____

學生姓名：_____

家長簽署：_____

No. 18-19/08

二零一八年九月 日



7 September 2018

“Tin Ka Ping Foundation Scholarship Scheme” and Criteria for Graduation Certificate

This year is the last year of senior secondary education for S6 students. As in previous years, the school and teachers will make every effort to help S6 students prepare for the HKDSE Examination. The Tin Ka Ping Foundation has established the “Tin Ka Ping Foundation Scholarship Scheme” to commend graduates of the school who have achieved outstanding results in the HKDSE Examination, or those who have demonstrated excellent performance in the areas of sports and arts, leadership or service. The scholarship will be awarded to 10 students with outstanding academic results who are able to advance their education in a public university in Hong Kong or a national key university in China. Scholarship recipients will be awarded a certificate of recognition and a one-off scholarship of HK\$5000. The scholarship is available in two categories, namely the “Scholarship for Outstanding Performance in the HKDSE Examination” for students with outstanding HKDSE examination results, and the “Scholarship for Excellence in Multiple Intelligences” for students with excellent performance in the areas of sports and arts, leadership or service (maximum 4 awards). Application for the scholarship is open to graduates of the current school year from the release of the HKDSE Examination results to early August. The school will inform students of the details of application after the HKDSE Examination results are released.

Students are encouraged to set goals as early as possible, work hard on their abilities, and strive for excellence in different areas. In the meantime, they should understand that the following criteria must be fulfilled in order for them to be granted a graduation certificate from the school upon completion of the S6 curriculum:

1. Completion of the S6 curriculum, and registration for and attendance of the HKDSE Examination;
2. A passing mark (45) or above for the S6 annual average, or Level 2 or above for 5 subjects in the HKDSE Examination (including Chinese Language and English Language);
3. Rating of fair (C-) or above for conduct and application;
4. Absence from school not exceeding 20% of the total annual school days (school days include regular school days, test and examination days, and all school activity days).

Students who are unable to fulfill the criteria above will be presented the school report and testimonial only.

The coming year will be filled with challenges. We believe that every S6 student has the ability and determination to achieve satisfactory results in the HKDSE examination. We also believe that encouragement and support from parents is the key to students' success.

For enquiries on the policies above, please contact the form teacher.

Ng Kit Yung
Principal

----- ✂ -----
Reply Slip (To be submitted to form teacher on 10 September)

I am notified of the rationale of the Tin Ka Ping Foundation in establishing the “Tin Ka Ping Foundation Scholarship Scheme” and the school's criteria for S6 graduation. I will urge my child to work hard and make every effort in achieving satisfactory results in the HKDSE Examination.

Class: _____ No.: _____

Name of student: _____

Parent signature: _____